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 :וכחיםנ

 חברים:

 רה"ע  - מר יעקב פרץ

 סגן רה"ע -   מר אברהם מועלם

 חברה -  "ד מירב ברגר עטרהע

 חבר -   יהודהמר הרצל 

 חבר -   עו"ד יורם צברי

 חבר - אבני מתי ד"ר

 חבר -  מושיאשוילי סימון מר

 חבר -   מר אריה מייזלס

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל - חזן בנימר 

 מהנדס העיר  -  מהנדס שמעון דניאל

 יועץ משפטי -   חיים מלכאעו"ד 

 מבקר העירייה -   עו"ד אלישע שלם

 עו"ד יוסף סגל

 

 על סדר היום:

 .2016דו"ח מבקר העירייה לשנת  .1

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 מן המנין קרית אתאשלא ישיבת מועצה 

 (201711.29.) חתשע" כסלוב י"א, רביעיביום 
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שלא מן המניין  ת מועצת העירערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח ישיב ע:”י. פרץ, רה

. אנחנו שלחנו לכם 2016שעל סדר יומה דו"ח מבקר העירייה לשנת 

באופן חדשני גם דיס און קי כזה כדי שתוכלו לקרוא את זה, שיהיה לכם 

יותר נגיש וזמינות גם ברכב, גם בנסיעה, בכל מקום תוכלו להיכנס 

ולעיין בדבר הזה. יותר נעים מאשר חוברת שאפשר לטייל איתה כל 

בלתם חוברת בנוסף לדיסק און קי הזה שיהיה לכם אבל גם קי הזמן. 

 ממש נגיש ונהיר עד כמה שאפשר. אדוני יו"ר ועדת הביקורת, בבקשה.

קודם כל אני חייב לציין, אתם רואים הנושא של הביקורת תודה רבה.  עו"ד צברי:

מתקדם משנה לשנה וזה בזכותו של המבקר. עכשיו זה בדיסק און קי, 

 . בצים שיגיעו לכם ישרפעם הבאה זה יהיה בק

עכשיו לענייני הדוח עצמו, כמו שאמרנו על סדר היום ממצאי דוח  

הועדה לענייני ביקורת ממליצה למועצת העיר  .2016הביקורת לשנת 

 לקבל את ממצאי הדוח תוך שימת דגש על הנושאים כפי שיפורטו להלן:

זה קופת העירייה. המלצות הביקורת היו הנושא הראשון שנבדק  

להתקין לחצן מצוקה בקופה ראשית וכן מצלמת אבטחה ייעודית 

לקופה. לבצע ספירות פתע, לפחות פעם בחודש. לכתוב נוהל מקיף 

על המדריך לגזבר. לקיים תדריכים תקופתיים נושא הקופה המתבסס ל

 לקופאית הראשית ולקופאית המשנה.

ת הם: הועדה מקבלת את המלצות המבקר המלצות ועדת הביקור 

 במלואן.

ב', נבחן הנושא של המועצה הדתית. המלצות הביקורת היו להשלים  

ולהוסיף נהלים חדשים בהתאם להוראות מנכ"ל משרד הדתות 

 והתאמתם לאופי העבודה בקרית אתא. 

לגבש תוכנית עבודה שנתית. להשלים את רישום המלאים ולסמן את כל  

ספרים סידוריים. לפנות לארכיון המדינה לצורך קבלת הפריטים במ

 אישור להעברת חומר ישן ולבחון אפשרות מיגון הגלריה מפני שריפה. 

המלצות ועדת הביקורת: הועדה מקבלת את המלצות המבקר, תוך  
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לטפל בנושא רישוי המקוואות. ועדת שימת דגש על הדברים הבאים: 

דמי הכניסה למקוואות  הביקורת ממליצה להעביר את הגביה של

 למשרד הראשי.

פרק ג' תקנון החברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא. ממצאים והמלצות  

הביקורת: יש לרענן את רשימת הדירקטורים הפעילים ולהאריך את 

יש לסיים את הטיפול בנוהל הסדרה )רגולציה( מול תוקף כהונתם. 

 משרד הפנים.

ת המלצות המבקר. עד כאן המלצות ועדת הביקורת: הועדה מקבלת א 

 דו"ח הביקורת. תודה רבה.

טוב. אני מודה ליו"ר ועדת הביקורת, אני מישהו מבקש להתייחס?  ע:”י. פרץ, רה

מי בעד? פה אחד אנחנו מאשרים את דו"ח מבקר  מודה למבקר.

וכמובן ההמלצות של ועדת הביקורת. סיכומים  2016העירייה לשנת 

 והמלצות. 

 

 סוף הישיבה
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 :וכחיםנ

 חברים:

 רה"ע  - ;מר יעקב פרץ

 סגן רה"ע -   מר אברהם מועלם

 חברה -  "ד מירב ברגר עטרהע

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -   עו"ד יורם צברי

 חבר - אבני מתי ד"ר

 חבר -  מושיאשוילי סימון מר

 חבר -   מר אריה מייזלס

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל - חזן יבנמר 

 מהנדס העיר  -  מהנדס שמעון דניאל

 יועץ משפטי -   חיים מלכאעו"ד 

 מבקר העירייה -   עו"ד אלישע שלם

 עו"ד יוסף סגל

 

 על סדר היום:

 כפי שהם מובאים בעדכון התב"רים. אישור החלטות ועדת הכספים .1

 "י נוהל תמיכות, אישור פרוטוקול הועדה המקצועית לתמיכות במוסדות ציבור עפ .2

 .2017עדכון תמיכות לשנת  

 

 

 מן המנין קרית אתאשישיבת מועצה 

 (201711.29.) חתשע" כסלוב י"א, רביעיביום 
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 מינוי מהנדס העיר, מר שמעון דניאל, כמ"מ ראש העיר בוועדה המקומית  .3

 .המשותפת לתכנון ובניה מתחם בז"ן 

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

זה על סדר היום ואני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 רים:כפי שהם מובאים בעדכון התב"כספים אישור החלטות ועדת ה

 9,140של  מיליון לתקציב מעודכן 8,813ספריה עירונית שיפוץ והרחבה,  

 ₪. אלף  327מיליון. ההגדלה של התב"ר היא 

 1,395היה מאושר, המעודכן זה  מיליון 1,290הציונות -צומת המייסדים 

 אלף. 105, וסך הכול העדכון הוא מיליון

 1,855-המאושר ל מיליון 1,726הגבורה זה -קרן היסוד הסדרי בטיחות 

 הגידול. 129, מיליון

, סך מיליון 1,611-הגידול הוא ל₪,  מיליון 1,3מגרשי ספורט שיפוץ  

 .311הכול הפרש 

, מיליון 5,359-ל מיליון 5,080ח שיפוץ ושדרוג מבנה מתנ"ס פלמ" 

 ₪.אלף  279ההפרש הוא 

, מיליון 11,312-ל מיליון 11לב ג', שיקום שדרוג רחובות שונים, ש 

 ₪.אלף  312ההפרש הוא 

 ₪84, אלף  934-ל₪ אלף  850-ארגומולר מ-הסדרים בצומת איינשטיין 

 הפרש.₪ אלף 

₪ אלף  113, 575-אלף ל 462-הקמת מתקני כושר בגנים הציבוריים מ 

 הפרש. 

 .133, הפער הוא 383-מאושר ל₪ אלף  250-מ 2015-סימון כבישים ב 

, ההפרש מיליון 1,658-ל מיליון 1,049-סוקולוב מ-מעגל תנועה חנקין 

 ₪. אלף  609הוא 

אלף  235והפער הוא ₪ אלף  635-ל₪ אלף  400-מ 2016סימוני כבישים  

 .₪ 
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היה התקציב המאושר, ₪ אלף  700מצלמות באתרים ציבוריים התקנת  

"ר מגיע העדכון, התב 50סך הכול ₪, אלף  750והתקציב המעודכן הוא 

 מיליון 35,607-המאושר ל מיליון 32,920-שקלים, מ מיליון 2,687-ל

 שכך הם נסגרים. שקלים. זה עדכוני התב"רים 

לאגודת ידידי מרכז רפואי ₪  1,000והסעיף הנוסף זה תרומה על סך  

זבולון. יש מישהו שמבקש להתייחס, לשאול שאלה, הבהרות או כל דבר 

 פה אחד. אני מודה לכולם.מי בעד? אחר, בבקשה. 

 

. אישור פרוטוקול הועדה המקצועית לתמיכות במוסדות ציבור עפ"י נוהל תמיכות, 2

 2017עדכון תמיכות לשנת 

, אישור פרוטוקול הועדה המקצועית לתמיכות 2אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

 . אנחנו2017י נוהל תמיכות, עדכון תמיכות לשנת במוסדות ציבור עפ"

 העברנו לכם אותו. 

₪  מיליון 1,5אני אקריא: כדורסל אליצור קרית אתא, סכום התמיכה  

 ₪. אלף  200סך הכול תוספת ₪,  מיליון 1,7זה סכום התמיכה, המעודכן 

 20התוספת היא  ₪,אלף  60-ל₪ אלף  40-מועדון שחיה קרית אתא מ 

 ₪.אלף 

אלפים  10פת היא התוס₪, אלף  50-ל₪ אלף  40-טניס שולחן אליצור מ 

 מי בעד? פה אחד. אני מודה לכולם.מישהו מבקש להתייחס? ₪. 

 

. מינוי מהנדס העיר, מר שמעון דניאל, כמ"מ ראש העיר בוועדה המקומית המשותפת 3

 לתכנון ובניה מתחם בז"ן

זה מינוי מהנדס העיר, מר שמעון דניאל, כממלא מקום ראש  3וסעיף  ע:”י. פרץ, רה

בז"ן. אתם קומית המשותפת לתכנון ובניה מתחם העיר בועדה המ

מכירים את הועדה המשותפת במתחם בז"ן, נכון? היא ועדה שבעיקר 

כל הבקשות של בז"ן עצמן, חיפה מתעסקת רק במתחם בז"ן. 

כל תש"ן ואחרים שיושבים על האדמות האלה, היא ועדה כימיקלים. 

זבולון, חיפה רשויות: נשר, מועצה אזורית  4ששותפים בה  ,משותפת
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וקרית אתא, גם שותפים מהמפעלים עצמם, וכמובן כל הרגולטורים 

 למיניהם: משרד הגנת הסביבה ואחרים שיושבים בוועדה הזאת. 

עם הזמן אנחנו כבר יכולים לשחרר את עד אתמול בני החליף אותי,  

מי היריעה למהנדס שיעשה את עבודתו. אז מישהו מבקש להתייחס? 

 ני מודה לכולם. תודה רבה לכם, הישיבה נעולה.אבעד? פה אחד. 

 

 סוף הישיבה
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